
感谢您选择畅想空间。

          我们为您提供使用手册让您更好的使用本产品。
请把这本手册当成你的地图。
设备连接的知识是必不可少的，
以指导这个畅想空间。
因此，我们强烈建议在使用前仔细阅读本手册，
并在遇到困难时参考本手册。

包装清单

— 挂脖款无线蓝牙耳机
— Type-C充电线 
— 备用耳帽
— 用户手册
— 保修卡

产品图

-开机（Power On）：按住多功能按钮（MFB）5秒钟。
- 关机（Power Off）：按住MFB按钮3秒钟。产品手册
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蓝牙连接

1. 配对：在手机上打开蓝牙，
长按cxp开机键按钮5秒，
直到红白LED灯闪烁。

2. 连接：在搜索到的可用设备列表中点击
“BT055PRO”进行连接。

3. 已连接：连接成功后，
白色LED灯每10秒闪烁一次。

搜索配对名 BT005PRO等待配对

耳机开机 打开蓝牙 连接成功

快速闪烁的红白相间

配对模式

慢慢闪烁白色

注意：如果手机和耳机之间有连接历史，那么它们会在工作范围内自动重新连接。 

充电灯光

- 充电中：红灯常亮
- 充满电：白灯常亮

按键功能 耳机参数 Specification

- 播放 ：短按cxp一次
- 暂停 ：短按cxp一次
- 音量增大 ：按'+'按钮增加音量
- 音量减小 ：按'-'按钮减小音量
- 下一首   ：长按'+'按钮2秒
- 上一首   ：长按'-'按钮2秒
- 接听来电 ：单按cxp接听来电
- 挂断通话 ：单按cxp结束通话
- 拒绝来电 ：长按cxp2秒拒绝来电
- 重拨 ：双按cxp重拨最后一个号码
- 语音助手 ：长按cxp2秒激活语音助手
- 游戏模式 ：三按cxp切换到游戏模式
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快充技术

这款颈挂式耳机支持快速充电。充电10分钟可以提供长达20小时的播放时间。
2.5小时的充电可以完全充满耳机。

型号 BT055PRO 无线蓝牙颈带耳机

芯片
耳机电池
喇叭

音乐播放

通话时长

待机时长

防水等级
低延时

一拖二

Bluetrum 8925B

450mAh*2
Φ10mm * 2

150小时
120小时

1500小时

2小时
IPX5

60-80ms
支持两部设备连接耳机

充电时长

-充电1小时使用30天，耳机左右两边安装两块450毫安电池

-出门游玩旅行首选

-单麦ENC通话降噪，高清音质极致享受

一：请勿以任何方式拆卸产品或自行移除产品的电池，
  因为这可能会导致火灾或电气故障。
  任何对颈带的维护或服务都应仅通过合格的服务提供商/制造商进行。
二：如果需要清洁颈带，请务必小心使用湿软布进行清洁。
  请勿使用任何油性挥发性液体。
  此外，确保耳机远离极热或极冷的物质。
三：任何非制造问题导致的颈带损坏将使产品保修失效。
四：在不安全的情况下请勿使用颈带，
  例如在驾驶车辆、过马路或进行任何需要完全注意周围环境的活动时。
五：为了避免听力损伤，请确保在插入Wyzer时，音乐播放器的音量处于适当水平。
  暴露在85分贝或以上的噪音水平可能会逐渐导致听力损失。

1. 充电器/适配器：5V 1A
2. 线缆/电线：标准线缆（30根直径为0.10毫米的线）

预防指南

使用需知
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FCC Statement
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 
digital
device,pursuant to part 15 of the FCC Rules.
These limits are designed to provide reasonable protection against harmful 
interference in
a residential installation. This equipment generates,uses and can radiate radio 
frequency
energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause
harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that
interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause 
harmful
interference to radio or television reception, which can be determined by turning the
equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one 
or
more of the following measures:
—Reorient or relocate the receiving antenna.
—Increase the separation between the equipment and receiver.
—Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the
receiver is connected.
—Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the
following two conditions:
(1)This device may not cause harmful interference, and
(2) this device must accept any interference received, including interference that may
cause undesired operation.

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance
could void the user's authority to operate the equipment.
This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an 
uncontrolled
environment .The device has been evaluated to meet general RF exposure 
requirement.
The device can be used in portable exposure condition without restriction.


